
 

  
 Oslo kommune 
 Utdanningsetaten 

 Marienlyst skole 

 

 

 
 

PROTOKOLL FRA MØTE I DRIFTSSTYRET PÅ MARIENLYST SKOLE 

 

  
Tid: Tirsdag 16.01.2024, kl. 16.00-17.30 

Sted: Mezzaninen 
       

Tilstede: Fraværende: 

Jorunn Flydal                          (medlem foresatte)  Paal Christian Mossin Gjøen     (medlem bydel) 

Lars Kristian Schrøder           (medlem foresatte) Hilde Vestrheim                          (medlem bydel) 

Synne Fredriksen                        (medlem ansatt)  

Egil Dahl                                       (medlem ansatt)  

Maika Marie Godal Dam             (medlem bydel)  

Hege Wold                                  (vara 1 foresatte)  

Ingeborg Greve-Isdahl Paulsen                   (elev)  

Alva Marie Jespersen                                    (elev)                                                      

Sekretariat:  

Knut Erik Brændvang                                 (rektor)  

Christine Bredsdorff Hotvedt            (ass. rektor)                                

 

Agenda: 
 
01/2024: Godkjenning innkalling og protokoll 

- Godkjennes, med anmerkning om at to av medlemmene fra bydelen ikke fikk innkalling 
før i dag, og ikke har mottatt forrige protokoll for gjennomlesning. 

 
02/2024: Informasjon fra skolen v/rektor: 

- Møteplan vår 2024 vedtas: 05.03., 07.05. (SMU), 11.06. 
- Det har vært en fin oppstart etter jul. 
- Skolemat er avviklet politisk. Vi viderefører likevel et lavterskeltilbud med frokost for 7.-

10. trinn. 
- Karakterer for første semester settes denne uken.  
- UDA vil fra og med slutten av januar/starten av februar innføre et nettfilter på elevenes 

maskiner. Filteret vil i større grad begrense hva elevene har tilgang til.  
 

03/2024: Strategisk plan 
- Rektor presenterte skolens prioriteringer i strategisk plan for 2024. Driftsstyret har ingen 

innsigelser til strategisk plan. Strategisk plan for 2024 vedtas. Strategisk plan må ses i 
sammenheng med budsjettet da budsjett legger noen begrensninger på ambisjonsnivå 
ref. lærernorm og tett oppfølging av enkeltelever. 

 
04/2024: Status økonomi – regnskap 2023 og budsjett for 2024: 

- Rektor presenterte regnskap for 2023, og forslag til budsjett for 2024. AKS har pr. 16. 
januar et positivt avvik på snaue 2.700`. Skolen har et merforbruk fra 2023 på ca. 6,7 mill. 
som vi får med oss inn i 2024. Aktiviteten er for høy, og utviklingen går i feil retning. Vi 
må redusere i stillinger fra og med oppstart skoleåret 2024-2025, og generelt være 



sparsommelige. Skolen har lagt et budsjett der vi nærmer oss balanse, men fortsatt har 
et merforbruk. Skolen er i løpende dialog med UDA. Saksfremlegg ble gjennomgått i 
møtet. I dialog med UDA har tre alternativer blitt foreslått: 1. Forsøke å ta inn merforbruk 
i 2024 og lage et nullbudsjett. 2. Gå inn på en nedbetalingsavtale over flere år. 3. Legge et  
budsjett som snur utviklingen og går tilnærmet i balanse, og legge forventet merforbruk 
inn i budsjettet. Driftsstyret enes om alternativ 3. Driftsstyret godkjenner forslag til 
foreløpig budsjetter 2024 for funksjonene 202, 222 og AKS. Rektor gis myndighet til å 
disponere eventuelle budsjettjusteringer i løpet av året, og holder driftsstyret jevnlig 
orientert om dette. Rektor og DS-leder har jevnlige budsjettmøter for tett oppfølging. 
Det skal etterstrebes stram budsjettkontroll samtidig som at skolen skal holde seg 
innenfor vedtatt statlig lærenorm. 

 
05/2024: Nytt fra elevrådet 

- Elevrådet er opptatt av lærernormen. 
- Elevrådet planlegger en «Kulturdag» der det er fokus på å lære om andre kulturer. 
- Elevrådet deltar i elevtinget. 
- Elevrådet ønsker å sikre bedre rutiner rundt antall prøver i forbindelse med 

karaktersetting, og har av den grunn bedt om et møte med avdelingsleder for 9. og 10. 
trinn. 

 
06/2024: Nytt fra FAU 

- Lars er nyvalgt leder av FAU. Det er et mål at representantene i FAU skal tilhøre en 
bestemt komitè, og i årets første møte vil det være fokus på det. 

 
Eventuelt 

- Ingen saker 
 

 

 


